
 

 

Referat fra Digitalt FAU møte 09. mars 2021 

Tilstede (x):   

1a Maria Gundersen x 4c Helene Katharina Prestgard x 

1b Kine Ringdal    x 5a Anne-Marie Livarinen Tangen x 

1c Sophie Eckbo Clausen x 5b Anders Eriksen x 

1d Monica Nordløkken  x 5c Marianne Meyer-Tang x 

2a Pernille Koppang x 6a Ellen Marie Johansen x 

2b Bettina Iren Frydenborg Jacobsen  x 6b Trine Wiig Hage x 

2c Gisle Østreng x 6c Tonje Zelow Waaløe x 

3a Mads Skjelberg Gundersen x 7a Lisa Sundem x 

3b Benedicte Adele S Barkvoll x 7b Martin Pira x 

3c Randi Beate Stangeland Bull x 7c Nina Berg x 

4a Mia Loubello  x 7d Tormod Haldbakken x 

4b Veronica Gauslå x FAU leder Patricia San Miguel x 

 

 

Bente Klara Kvam var tilstede under punkt 1 og 2.  

 

1. Velkommen ved FAU-leder Patricia San Miguel og godkjenning av referat fra møte 12.01.21 

og av innkalling 

 Referat fra møte 12.01.21 og innkalling til dagens møte ble godkjent.  

 

2. Orientering fra FAU Digital komite v/ Trude Lerfald 

 Den digitale komiteen består av frivillige foreldre. Den skal samarbeide med skolens  le-

delse og FAU-styret, og deres mål er å vite hva foreldre tenker og opplever rundt   innfø-

ringen av læringsbrett på Grindbakken skole.  Komiteen har hatt 4-5 møter   dette skole-

året. Komiteen har laget en kvantitativ undersøkelse spørreundersøkelse   som skal revi-

deres og sendes ut til alle foreldre. Det er ønske om å få den godkjent   fra FAU og skoleledel-

sen først slik at den kan bli sendt ut før påske. Alle foreldre   oppfordres til å lese skolens 

dokumenter om digitalisering som ligger på skolens   hjemmesider. 

 

 

 



 

 

 

 

3. Informasjon fra rektor Bente Kvam 

1) Rødt nivå Covid-19 

 Skolen var ikke helt uforberedt, men det er mye som skal på plass ved rødt nivå.  

 Skoleportalen har også vært overbelastet og det var problemer med å sende ut  

 melding til alle foresatte. Skolen skal kun være stengt en dag. 

 Utfordringene med undervisning på skolen for 5-7 trinn er å finne plass til elevene  

 da det er for få rom. Det er i utgangspunktet 22 klasserom og 23 klasser. Ved rødt  

 nivå må klassen deles opp i mindre klasser og 1-4 trinn skal prioriteres. Skolen job 

 ber med å tilby 5.-7. trinn flere dager på skolen, samt en uteskoledag.  Bente job 

 ber også aktivt med å finne alternativer til lokaler for undervisning. 

 Etter forrige runde med rødt nivå gjennomførte skolen en undersøkelse blant de  

 eldste elevene. Det var mye positive tilbakemeldinger til lærerens opplegg og opp 

 følging, men mange savnet venner, samt det å være på skolen. 

 

2) Oppdatering politiet 

 I vinter dukket det opp ulike saker om «lokkemenn» som prøvde å få med seg barn i  bil. 

Det ble gitt ulik informasjon fra skole til skole, noe som igjen skapte mer uro   hos foreldre. 

Alle rektorer ble, 9. mars, kalt inn til møte med politiet hvor det ble   gitt informasjon om 

at informasjonsstrømmen må være lik fra alle skoler og at sko  lene skal vente med å gi ut 

informasjon før de har fått beskjed fra politiet. Politiet   ønsker ro til å jobbe best mulig med 

denne type saker.  

3) Ansettelser/personale                  

a. Ny sosiallærer fra 1.april. Kommer fra Lysejordet skole.  
b. Ny inspektør og leder på AKS fra 15. mars. 50% i hver stilling. 
c. To nye kontaklærere – skolen mangler fortsatt lærere og må ut med nye utlysninger. 
d. Det er et stort etterslep på videreutdanning av ansatte på Grindbakken. Dette har des-
sverre vært forsømt og flere vil oppleve at kontaktlæreren må ut av sin stilling for å fag. 

 
4) Skolebehovsplan 

a. Skolen trenger ny gymsal. Dette står på planen, men kommer ikke med det første. 7.trinn 

leier for tiden gymsal i Voksenhallen. 1.klasse er ikke prioritert med tid i skolens gymsal 

b. Det er for få rom på skolen.  

c. Brakkene til 1-3 trinn må utbedres. 

5) Elevundersøkelsene 

 Det er en nedgang for alle skolene i Oslo, også på Grindbakken skole. Korona har  

 preget mye av det skolen gjør for å skape trivsel og motivasjon. Korona har også  

 preget hvordan skolen kan jobbe med læringsmiljøet på tvers av klasser,  med va 

 rierte læringsmetoder osv. Mye av det som er skolens "krydder" i hverdagen,  har  

 skolen måtte slutte med. Skoleledelsen har jobbet med analyse av resultatene på  



 

 

 de enkelte trinn (5., 6. og 7. trinn) samt arbeid og oppgaver for hele personalet  

 rundt resultatene.  Det har vært ekstra foreldremøter i de klassene der vi ser at det  er 

flere utfordringer.  Skolen har valgt å ta i bruk "Mitt valg",  og skal på seminar til   høs-

ten for å lære opp hele personalgruppen.  

 

4. Nytt fra FAU-styret 

1) Smittesituasjonen - Viktig med lavterskel med testing, informere skolen ved posi-

tive prøvesvar samt holde barn med symptomer hjemme.  

2) Personvern - All fullmakt innhentet og sendt til skolen. Lister på skolens hjemmesi-

der blir oppdatert. 

3) Påminnelse: Alle FAU-representanter skal sende resultat fra spørreskjema om tra-

fikk til foreldre i klassen. Se videoer fra helsesykepleier (til foreldre, om grenseset-

ting, gaming - youtubekanal Helsestation og skolehelsetjenesten BVA). 

4) Valg FAU og klassekontakt – status. Lærer informerer kontoret hvem blir valgt. 

5) Oslo KFU er takknemlige for innspillet fra FAU om helsesykepleiere. Flere skoler 

har vært rammet av at disse voksenpersonene periodevis har blitt flyttet bort fra 

skolene grunnet koronasituasjonen. Oslo KFU henvender seg til byråden for opp-

vekst og kunnskap med denne saken. 

6) FAU møte 2021 - tirsdag 18:45-20:45 25. mai, 7. sept, 9. nov  

7) Innspill til skolebehovsplan og div - møte med Venstre Vestre Aker 22.03.21. FAU 

er opptatt av å formidle budskapet vårt og har ikke noe tilknytting til noe parti. 

Mulig noen fra Trafikk-komiteen blir med på dette.  

8) Trine sjekker med helsesykepleie om lusekampanje kommer før påske, i tråd med 

nasjonal lusesjekk fra FHI. 

9) Forslag: be om rutinemessig orientering fra skoleledelse ifm foreldremøte i våren. 

10)  Økonomi - status samme som forrige møte. 

 

5. Nytt fra Driftsstyret:  

Regnskap 2020 og 2021. Skolens økonomi for 2020 ser bra ut og dette tas med inn i  

 2021. Møte i driftsstyret neste uke. Innspill til driftsstyret kan tas med Mads Gun 

 dersen. 

 

6. Status på arbeidet i de ulike komitéene  

 Trafikk komiteen 

 Refleksaksjonen: Ble fort lyst på morgen så om man skal ha to ulike aksjoner til  

 neste år så bør det gjøres i januar. Resultat spørreskjema tas opp med Bydelen. 



 

 

 Sikk sakk stien: Blitt tatt kontakt med bydelen som igjen skal revurdere om den  

 ikke skal stenges. Komiteen har bedt om bekreftelse på dette.  

Påminnelse om Bymelding.no (eller Bymelding app fra Bymiljøetaten) for å melde  

 brøyting, strøing, gatelys, beskjæring trær/busker som hinder sikt til skilt, etc. 

  

 17. mai komiteen  

  Arbeidsgruppe om alternativ 17.mai Oslo KFU har møte 9. mars. 17. mai komiteen  

 skal ha møte etter dette. 

 

7. Eventuelt 

 Innspill fra FAU til skolens ledelse ved rødt nivå:  

• Positiv til uteskole, samt en ekstra dag på skolen for 5-7 trinn. 

• Positiv til at skolen leier eksterne lokaler slik at flere kan være flere dager på skolen. 

Innspill om å tenke nytt med tanke på å finne vikarer til skolen. Kan man feks sjekke muligheter for å 

finne vikarer gjennom permiterte fra NAV? FAU har selvfølgelig forståelse for at det kan være noe 

problematisk mtp politiattest. 

• Innspill om å sjekke muligheter til å gjennomføre utegym. Kohorter kan feks treffes i sitt 

nærområde for gåturer og fysisk aktivitet. 

• FAU ønsker, om mulig, at lærerne er mer tilgjengelig for barna som har hjemmeskole enn 

ved forrige runde rødt nivå. 

• 1 dag på skolen for 5-7 trinn er for lite. 

• Innspill om å høre hvordan ungdomsskolene i nærområdet løser hverdagen med halve dager 

og nedvasking. Rutiner som kan tas med videre? 

• Er det muligheter for å finne en måte slik at alle elevene har et møte ute hver eneste dag? 

Kan være i mindre grupper i sine nærmiljø. Det er viktig for mange elever å ha noe å gå til 

hver eneste dag. 

 
 

8. Vedtak  

 FAU støtter en evaluering av bruk av læringsbrett nå.  

 

FAU-styret oppfordrer alle foreldre til å spille inn saker til FAU-møter via sin FAU representant eller 

til FAU-styret på e-post (faustyretgrindbakken@gmail.com). 

Dersom en FAU-representant ikke kan stille, er klassekontakt vara, evt. andre foreldre i klassen. 

Det er FAU-representantens ansvar å videreformidle dette så tidlig som mulig for å sikre at klassen 

er representert. 


